



Soins Signature Corps *Signature Body Treatments*

CLARINS

Soin Lift Minceur - *The Body Lift Sculptor*

1h / 130 €

Soin minceur expert qui draine et désinfiltre pour retrouver bien-être et légèreté.

Les contours du corps s'affinent, la peau est plus lisse et confortable. Une vraie réconciliation avec son corps !

The expert body contouring Treatment which drains and filters to restore a feeling of lightness and well-being.

Body contours are refined and the skin is smoother and more comfortable. A real rejuvenating treatment for your skin!

Soin Régénérant Fermeté - *The Firming Age Corrector*

1h / 130 €

Soin corps anti-âge par excellence, qui agit sur la densité et la tonicité de la peau, mais aussi sur son élasticité.

Raffermissant et régénérant, il redonne au corps sa fermeté, à la peau sa souplesse.

The ultimate anti-ageing body Treatment which works on skin density and tone, but also its elasticity.

Firming and regenerating, it restores a firmer body and more supple skin.



Neuf mois en beauté

1h / 130 €

Beautiful Mother-to-Be

Pour préparer son corps et sa peau à vivre en beauté l'attente de son bébé.

Soin cocooning qui soulage le dos, allège les jambes, améliore l'élasticité de la peau et prévient les marques de grossesse.

Helps prepare your body and skin to beautifully undergo the changes associated with pregnancy.

A gentle Treatment that relieves the back, promotes lighter legs, improves skin elasticity and helps prevent stretch marks.



Massages *Signature Massages*

CLARINS

Soin Haute Montagne Spécial Ski - Special Mountain Skiing Treatment

1h / 130 €

Le Soin après sport par excellence. Grâce à un massage profond et dynamique, il élimine les tensions musculaires et articulaires.

The ideal Treatment after the day on the slopes. Eliminates tension in muscles and joints thanks to intensive massage.

Massage Equilibre aux Huiles Essentielles - Rebalancing Massage with Essential Oils

1h / 130 €

Un massage aux mouvements enveloppants pour un bien-être incomparable. Effectué avec l'Huile Tonic pour stimuler le corps et l'esprit ou l'Huile Relax pour une sensation de détente absolue.

A massage that envelops the body in a cocoon of exceptional wellbeing, conducted using Clarins Tonic Oil to stimulate the body and mind, or Clarins Relax Oil to procure a sensation of ultimate relaxation.